
z posiedzenia Rady Miasta Kolno,

Miasta Kolno.

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie

Radni obecni na posiedzeniu:

1. Antonowicz Stanisław

2. Bałdyga Stanisław

3. Btzęzińska Halina Jadwiga

4. Kapelański Jan

5. Konstanty Marcin

6. Kuliś Agnieszka Dorota

7. Lewandowski Antoni

8. Makarewicz Klaudiusz

9. Myhal Krzysztof Jeremi

10. Owczarczyk Lech Janusz

11, Rakowski Mariusz

12. Sielawa Paweł

13. Szymański Piotr

1 4. Śniadach Mieczysław

15. Zubrowski Jan

Protokół Nr XIII/I6

które odbyło się w dniu 4 marca2016 r. w sali konferencyjnej Urzędu

lż,00, a zakoiczono o godzinie 13,25.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta - Pan Mieczysław Śniadach. Powitał przybyłych

radnych oraz wszystkich gości zgodnie z zŃączoną listą obecności.

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność posiedzenia Rady. Nadmienił, że na ogólną iloŚć

15 radnych udział w sesji bierzę 15 radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych uchwał

oraz wniosków. Poinformował, że , porządek obrad sesji został dostarczony radnym wraz

zzawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady.

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwięrdził,

ze Rada przyjęłazaproponowany porządek dzienny sesji.

Przewodnic zący Rady przedstawił porządek dzienny po s iedzenia :

1. Otwarcie sesji, zapoznanie zporządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3, Sprawozdanie BurmistrzaMtasta z pracy między sesjami.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmlanw budżecie miasta Kolno na 2016 rok.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie.



7. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwieruętami bezdomnymt oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Koltro.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenta zgody na powołanie

i przystąpienie do stowarzyszen|a,,Łomżyńskie Forum Samorządowe".

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegatów do stowarzyszenia ,,Łomzyńskie Forum

Samorządowe".

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów, Iiczby puŃtów

i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie krYeriów na drugim etapie postępowania

rekrutacyj ne go do przedszko li prowadzo ny ch ptzez miasto Ko lno.

ll.Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, Iiczby punktów i rodzaju dokumentów

potwierdzających spełnianie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół

podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez miasto Kolno dla kandydatów zamieszkałych

poza obwodem szkoły.

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych

prowadzonychprzez miasto Kolno oraz określenia granic ich obwodów.

13. Sprawozdanię z wysokości średnich v,rynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego w szkołach prowadzonychprzęz miasto Kolno w 2015 roku.

14. Sprawozdaniaz dzlńalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za20l5 rok.

15. Odpowiedzina interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski.

16, Zamknięcie obrad.

Streszczenie posiedzenia:

Ad. 1.

Jak wyżej.

Ad.2.

Pruewodniczący Rady poinformował, że protokół z ostatniej sesji Rady Miasta Kolno

Nr XII/16 z dnia 22 stycznia 2016 r. był wyłożony do wglądu w Wydziale Organizacyjnym

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał mozliwoŚć

zapoznania się, w związku z czym Przewodni czący Rady popro sił o zgłaszanie ewentualnych uwag.

Poniewaz żadnych uwag nie wniesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu

w napisanym brzmieniu.

Innych wniosków nie było.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bęz odczytania.

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych - 0, głosów wstrzymującYch się - 0.



Przewodni czący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła protokół

22 sĘcznia2016 r, w napisanym brzmieniu.

Ad.3.

Pan Miecrysław Śniadach - Przewodniczący

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno zpracy

Sprawozdanie z dzińalności Burmistrza Miasta z

- Burmistrz Miasta (sprawozdanie w zńączeniu).

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej

Nikt głosu nię zabrał,

Nr XII/16 z dnia

Rady - ptzechodzimy do puŃtu 3 porządku obrad

między sesjami.

pracy między sesjami przedstawił Pan Andrzej Duda

wymienione go sprawo zdanta,

zapowiadanej budowy nowego zaĘadu

się produkcją modułów do łazienek. Radny

ulicy Plac Wolności i jego ewentualny

Ad.4.
pan Mieczysław śniadach _ przewodniczący Rady - przechodzimy do 4 punktu tj. interPelacje

i zapytania radnych. W tym puŃcie porządku dziennego obrad radni mogą zgŁaszaÓ interPelacje,

Uprzejmie proszę radnych o zgŁaszanie interpelacji,

Radny piotr Srymański zapytń, czy istnieje możliwośó zrobienia w kolejnym Sezonie zimowYm

tymczasowego sztucznego lodowiska.

Radny Stanisław Antonowicz dopytywał o decyzję Generalnej Dyrekcji Dróg Krajo!\Ych i Autostrad

w Białymstoku dotycząaą ręmontu i przebudowy drogi nr 63, a także o problemy, które wynikły

z wykonawcą projektu wyłonionym w drodze przetargu. Radny spytał równiez o możliwoŚÓ zwiększenia

bezpieczeństwa nocą na przejściach dla pieszych w związku z dwoma wypadkami

do których doszło w miesiącu lutym.

Radny Jan Kapelański zapytaŁ o termin rczpoczęcia

na terenach inwestycyjnych miasta, który będzie zajmowń

zapytał równięż o stary budynek po ośrodku zdrowia przy

remont czy rozbiórkę.

Ad.5.

Pan Mieczysław Śniadach _ Przewodni czący Rady _ przechodzimy do pkt 5 porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 20t6 r. projekt tej uchwały był

w materiałach i był ana|izowany przezposzczególne Komisje Rady. Komisje RadY nie wniosłY uwag do

projektu uchwały.

Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą zwiększenia wydatków

na fundusz wsparcia Policji w kwocie 2ż 500 zł,



Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu trchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zera, głosów

wstrzymujących się - zęto,

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w §prawie zmian w budżecie miasta na 2016 r.

w raz z załącznikami i autopo p rawką, Rada p odj ęta j edno głośnie.

UCHWAŁA Nr XIIIl81ll6
(w załączeniu)

Ad.6.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniazący Rady - przystępujemy do 6 punktu porządku obrad

tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie.

Projekt uchwały był w materiałach ibył analizowany pruęz poszczegóIne Komisje Rady. Komisje Rady

nie wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodnilzący Rady odczyĄŃ projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zeto, głosów

wstrzymujących się - zero.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka

Pomocy Społecznej w Kolnie, Rada podjęła jednogłośnie.

UCH\ilAŁA Nr XIIIl82l16
(w załączeniu)

Ad.7.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przechodzimy do pkt 7 porządku dziennego

d. projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwięrzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany

ptzezposzczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie

zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodni azący Rady odczytŃ projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zero, głosów

wstrzymujących się - zero,



-
Przewodniczący Rady stwierdziłu że uchwalę w sprawie programu opieki nad nvierzętami

bezdomnyrni oraz zapobieganin bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno, Rada podjęla

jednoglośnie.

UCHWAŁA Nr XIIV83/16
(w załączeniu)

Ad.8.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przystępujemy do pkt 8 porządku dzierurego

d. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie vłytażenia zgody na powołanie i przystąpienie

do stowarzyszenia ,,Łomzyńskie Forum Samorządowe". Projekt uchwały był w materiałach i był

analizowany przęz poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały

i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady odczytń projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych z;ero) głosów

wstrzymujących się - zero.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody

na powołanie i prrystąpienie do stowarzyszenia ,,Łomżyńskie Forum Samorządowe", Rada

podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XIIV84ll6
(w zalączeniu)

Ad.9.

Pan Miecrysław Śniadach - Przewodnicząay Rady - przystępujemy do pkt 9 porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie wyboru delegatów do stowarzyszenia ,,Łomzyńskie Forum

Samorządowe". Zgodnie ze statutem stowarzyszenia ,,Łomżyńskie Forum Samorządowe" kazda Rada

Gminy powołuje dwóch delegatów zę swojej gminy. Zatem proszę o zgłaszanie delegatów

do stowarzyszenia.

Przewodniczący Rady zgłoslł Burmistrza Miasta, który wyraziŁ zgodę.

Radny Stanisław Antonowic z zgŁosił Przewodni czącego Rady, który wyraziŁ zgodę.

Przewodniczący Rady odczfiał treśó §1. projektu uchwały: ,,Dokonuje się wyboru delegatów

do stowarzyszenia ,,Łomżyńskie Forum Samorzqdowe" na olcres obecnej kadencji Rady Miasta Kolno

w osobach:

]/ Duda Andrzej - Burmistrz Miasta Kolno;

2/ Śniadąch Mieczysław - Przewodniczqcy Rady Miasta Kolno. "



Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Za podjęciem

projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymujących się * zero.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w §prawie wyboru delegatów do stowarzyszenia

,,Łomżyńskie Forum Samorządowe", Rada podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XIII/85/16
(w załączeniu)

Ad. 10.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przystępujemy do pkt 10 porządku dziennego

d. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów, |iczby punktów i rodzaju

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego

do przedszkoli prowadzonychptzęz miasto Kolno. Projekt uchwały był w materiałach ibył analizowany

przęz poszczegóIne Komisje Rady, Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie

zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady odczylał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zęro, głosów

wstrzymujących się - zęro.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia kryteriów,

liczby punktów i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów na drugim etapie

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez miasto Kolno, Rada podjęła

jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XIII/86/16
(w załączeniu)

Przewodniczący Rady ogłosił 1 0 minutową przerw ę.

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.

Ad. 11.

Pan Miecrysław Śniadach - Przewodniaząly Rady - przystępujemy do pkt 11 porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju dokumentów

potwierdzających spełniarrie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół

podstawowych i gimnazjum prowadzonych ptzęz miasto Kolno dla kandydatów zamieszkałych poza

obwodem szkoły. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przęz poszczególne Komisje

6



Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten projekt

uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zęro, głosów

wstrzymujących się - zęro.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów

i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym

do klas pierwsrych szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez miasto Kolno

dla kandydatów zamieszkaĘch poza obwodem szkoĘ, Rada podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XIII/87|16
(w załączeniu)

Ad.12.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodnicząay Rady - przystępujemy do pkt Iż porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych

ptzez miasto Kolno oraz określenia granic ich obwodów. Projekt uchwały był w materiałach i był

analizowany przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały

i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniaząay Rady odczytŃ projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych zelo, głosów

wstrzymujących się - zero.

Przewodni cż,ący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół

podstawowych prowadzonych przęz miasto Kolno oraz określenia granic ich obwodów, Rada

podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XIII/88/16
(w załączeniu)

Ad. 13.

pan Mieczysław śniadach - przewodniczący Rady - ptzechodzimy do pkt 13 Porządku dziennego

d. sprawozdanię z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczegÓ|nYch stoPniach awansu

zawodowego w szkołach prowadzonych przęz miasto Kolno w 2015 roku. SPrawozdanie bYło

w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje RadY nie wniosłY uwag,

zatęmproszę o zabieranie głosu w sprawie sprawozdania.
7



-

Uwag do sprawozdania nie wniesiono, w rwiązku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada

przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez miasto Kolno w 2015 roku.

Ad. 14.

Pan Mieczysław Śniadach - Przęwodniczący Rady - przechodzimy do pkt 14 porządku dziennego

tj. sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2015 rok. Sprawozdania były

w materiałach i były analizowane przęz poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag,

zatemproszę o zabięranie głosu w sprawie sprawozdań.

Uwag do sprawozdania nie wniesiono, w rwiązku z tym Przewodniczący Rady stwierdził,

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności staĘch Komisji Rady Miasta Kolno zaż01,5 rok

Ad. 15.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych

o udzielenie odpowiedzi.

- przechodzimy do punktu 15 porządku obrad

oraz wolne wnioski. Proszę Pana Burmistrza

sztuczne lodowisko

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - jest to bardzo duzy koszt inwestycyjny. Myślę, że na dzisiaj

mamy duzo innych potrzeb np. remont stadionu, sali kinowej, remonty dróg i chodników. Uważam,

że z tym wydatkiem powinniśmy poczekać.

droga Nr 63

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - GDDK i A posiada środki na ten remont w planie, natomiast

byliśmy zobowtązani do przedłożenta projektu. Projekt mieliśmy ptzedłożyc do końca marca br. dla

GDDK i A i wówczas prace ruszyłyby pożną wiosną albo początkiem lata br. Zapev,lne tak się

nie stanie, bo mamy ogromny problem z wykonawcą projektu. Miała być skończona dokumentacja

na koniec paździemika ż0I5 r. Pod konięc pażdziemika ż0I5 r. po przedstawieniu nam dokumentów

okazŃo się, ze zostało wykonanych około 30oń prac. Zgodziliśmy się na warunkowe przedłużenie

terminu, bo zapewnienia były, ze projektant wywiąze się do końca lutego br. Około 3 tygodnie temu

odbyło się spotkanie z przedstawicielami GDDK i A oraz projektantem. GDDK i A po analizię

dokumentów, które przedłożyŁ projektant stwierdziło, że nie ma wykonanego nawet 50oń zabęsu prac,

czyli do końca nie jest zakończona branża drogowa, elektryczna. Nie ma uzgodnień

wodnokanalizacyjnych, tęlekomunikacyjnych, Dzisiaj rano byłem w Białymstoku i z panem dyrektorem

GDDK i A ustaliliśmy, że miasto Kolno ptzyzna się, ze nie jest w stanie przekazaó projektu do końca

marca br. Zwrócimy się z prośbą do ministerstwa oraz GDDK i A, aby zmienić formę wykonania,



Miasto Kolno ujęte jest w programie ,,buduj". Mam nadzieję, że zarówno ministerstwo jak GDDK i A
w Warszawte wyrazi zgodę na zmianę projektu, polegającą na określeniu zadania jako ,,projektuj-buduj".

Jężęli uda się to szybko ztobic, to albo jesienią tego roku, albo wiosną 2017 r. nfszą prace ftzyczne.

Poinformuję Państwa o wynikach rozmów i o decyzjach jak tylko je otrzymamy.

przejścia dla pieszych

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - w poniedziałek spotkam się z dyrektorem oddziału GDDK

i A w Białymstoku i będziemy rozmawiać o możliwości dorńnego rczwiązania oświetlenia przejśó dla

pieszych. Pan dyrektor obiecał, ze niebawem będą odświeżone pasy na przejściach.

budynek przy Placu Wolności

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - planujemy ptzęznaazyó ten budynek na sprzedaz, aktualnie

wykonywane j est oszacowanie budynku.

zakład na terenach inwesĘcyjnych

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - mam nadzieję, że zakład zostanie uruchomiony. Z tego co

mówił inwestor, to chce zatrudnić około 100 osob, Czekajmy cierpliwie, jeżeli wszystko będzie dobrzę

to będzie trochę miejsc pracy.

wolne wnioski:

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady Miasta - zwracam się do radnych z apelem

w imieniu o umieszczenie w budynku Urzędu Miasta Kolno

pamiątkowej tablicy ku czci Mieczysława Torbicza. Tablica jest wykonana o wymiarach 60 cm

na 45 cm. Tydzieńtemu rozmawiałem telefonicznie z i ustaliliśmy w ten sposób,

że dzisiaj Radzie przedstawię apel i zasięgnę opinii radnych.

Radny Jan Kapelański - kto to jest

Pan Miecrysław Śniadach - Przewodrriczący Rady Miasta - to jest osoba, która w imieniu

prowadzi tą sprawę. Z tą sprawą około 10 lat temu wystąpił , ale ze względu na to, żę nię

mieliśmy dokumentów, zeznań,to decyĄabyła odmowna.Tetaz są juz zeznania świadków, tych którzY

przebywali w obozie Gross-Rosen, gdzie ptzebywŃ Pan Torbicz. powiedział,

żę odsłonięcie tablicy mogłoby nastąpić w miesiącu czerwcu br. Wówczas zaprosiłby osobę

z muzęum w Gross-Rosen, która opowiedziałaby o tym, że Pan Torbicz faktycznie tam przebYwał

- posiadają na to dokumenty. Zaptosiłby również osobę z IPN-u odziŃ Białystok, która oPowiedziŃabY

o działalności Armii Krajowej na naszym terenie. Wówczas odbyłoby się odsłonięcie tablicY Połączone

z minisesją naukową. powiedziałem, że zasięgnę opinii Rady Miasta.



Radny Jan Kapelański - na temat Pana Torbi cza to powiem, że jest za mŃo dokumentów źeby ustalać.

Kolega mówi o Gross-Rosen, Gross-Rosen nie ma nic do tego, że był burmistrzęm. Py.tałem się ludzi

z Kolna, nikt jego nię zna. Nie możemy szybko podejmować decyzji, zeby się nię ośmieszyć. Dwa

oświadczenia mój dziadęk podpisuje i nie ma wzmianki, żę był burmistrzem. Jest napisane,

ze wtedy i wtedy był w Kolnie. W oświadczeniach dwóch świadków też nię ma wzmiaŃi, ze był

burmistrzem. Będę głosował przeciw, bo dla mnie są to niewystarczĄące dokumenty. IPN jeżeli oparł się

na zęznaniu jednego człowieka, to nie jest żaden dowód. Takich ludzi powiązanych z AK w Kolnie jest

dużo więcej. Ten człowiek nie jest rodzony w Kolnie tylko w Rosji.

Radna Halina J. Brzezińska - jeszcze odniosę się do dokumentu - który sobie wydrukowałam

- odnoŚnie , który tutaj pisze list i mówi, że widział Pana Torbicza

w Gross-Rosen w obozie i mu pomógł. Obłożył gałązkami, do kotła go podprowadziŁ,żeby ottzymał

zupę, Tego , to ja osobiścię znam. Tu pisze, żebyŁ lubiany przez mieszkańców

Kolna, co jest nieprawdą. Ten pan, który był w obozie, później uciękł do Szwecji, a który póżniej

przyjechń do Kolna, to był przez społeczeństwo miasta Kolno znienawidzony. A dlaczegoja to mówię?

Mojej mamy rodzony brat w wieku 18 lat też był zabtany do Gross-Rosen

l tam zgin$. Jak przybył do Kolna, to moja babcia py.tała się , czy wl,dział jej syna,

to też powiedział, że wtdział, że jakjuz umierał to go obłożył gałązkami. Identyczne słowa, które tu

przeczytńam, to 1a już słyszałam od mojej babci.

ale ja go znam.

niedawno zmatł,

Radny Jak Kapelański - na to, że pan Torbtcz był burmistrzem nie ma dowodów, pytałem się ludzi

z Kolna i nikt go nię zna.

Pan Mieczysław Śniadach - Przęwodniczący Rady Miasta - chciałbym usłyszeć opinię Rady w tej

sprawie, są głosy ,,za" i,,ptzeciw". Panie i Panowie Radni! Kto z Państwa uważa,żemożemy umieścić

w budynku Urzędu Miasta Kolno tablicę ku czci MieczysławaTorbiczaps. ,,Puchacz"?

Zapodjęciem wniosku głosowało ż rudnych, głosów przeciwnych - 5, głosów wstrzymujących się - 8.

Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Miasta Kolno odrzuciła wniosek w sprawie umieszczęnia

w budyŃu Urzędu Miasta Kolno tablicy pamiątkowej ku czci Mieczysław Torbicza ps. ,,Puchacz".

Następnie Przewodni czący Rady odczytał:

plSmo w sprawie mieszkania komunalnego;

zaproszenie na obchody Imienin Marszałka Józefa Piłsudskiego organizowane w Kolnie pod

patronatem Ministerstwa Obrony Narodowej. Uroczystości odbędą się 1,9 marca (sobota)

w miejskim parku, a poprzedzone będą mszą świętą w kościele św. Anny o godzinie 11.00.

Organizatorem obchodów jest Związek Piłsudczykow RP Towarzystwo Przyjaciół Iózefa

Piłsudskiego Oddział w Kolnie, Szkoła im. Jozefa Piłsudskiego w Czerwonym otaz Parafta

św, Anny w Kolnie.
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Przewodniczący Rady przypomniał, Że cio 30 kwietnia br. wg stanu na clzień 31 grudrria 20l5 r, nalezy
złoŻYc oŚwiadczenie nlajątkowe. ośw,iaclczenie skłacja się w dwóch egzemplarzach łączllic
z dwiema koPiami Zeznan o wysokoŚci osiąglliętego clochoclu w roku pociatkowyll (pl,r) za rol<

PoPrzedni wraz Z wszYstkinri załącznikanri do PlT- rr, Nadmienił, iz oświaciczenie nrajątkowe llależy
podpi sać podpisem czytelny m,

Ad. 16.

PrzewodnicZącY IładY stwierciził wyczerpanie przy.iętego porządku dziennego sesji izamkrlął obracly
XIII ses,ii zwyczajnej Racly Miasta Kolno.

Przewodniczący Rady podziękował wszystki m za udział w sesji.
Na tym protokół zakończono.

Przew iasta

PLotoktłowała:
r')i,K

Mon-ikP Lutr

ll


